

# Protokoll regionstyremøte

**Sted:** Teams

**Når:** 25.august kl.17.30-18.45

**Til stede:** Olav Amund Myklebust, Olea Kvalsvik, Leif Elde, Anne-Pia Nygård, Lena Mathea Hetle



Norges  
Handikapforbund  
Nord Vest

---

## Sakliste

- RS-17/22**                      **Godkjenning av**
- Innkalling
  - Sakliste

Vedtak: Innkalling godkjent. Sakliste godkjent med noen endringer/tillegg på referatsaker.

- RS-18/22**                      **Referatsaker**
- Hva skjer imens regionkontorleder har permisjon/ferie

Nelly gikk gjennom planen, som er sendt ut tidligere til regionstyret, for permisjonstiden. Kristoffer S. vil være kontaktpersonen i regionen og viderefremidler henvendelser til riktig instans. Alt er lagt til rette for at politikerskolen skal gjennomføres i oktober. Kristoffer deltar på tilskudds seminaret til Møre og Romsdal fylkeskommune.

- **Foredrag fra internasjonal avdeling på et regionstyremøte.**

Internasjonal avdeling kan delta på regionstyremøtet 16.desember

- **Sosial arena unge voksne, blir søkt midler**

Ung voksen samlingene, som kanskje ikke bare er forbeholdt unge voksne- men alle aldre, blir gjennomført månedlig i Ålesund. Her har Kristoffer og Olav Amund ansvaret. Blir søkt midler her. Fokus på kafetreff.

- **Regionstyremøte 05.oktober**

Det vil være viktig å gjennomføre et møte under permisjonstiden til regionkontorleder for å oppdatere hverandre. Kristoffer kaller inn.

- **Skolestartkampanje**

Skolestart er i gang og Nelly har vært med å jobbet med skolekampanjen. Kristoffer har skrevet leserinnlegg som har blitt delt i flere regioner, brev om en inkluderende skolestart for alle elever har blitt sendt ut alle rektorer i nord vest, some materiell har blitt delt.

- **Nav brukerutvalg- hjelpemidler**

Har tatt videre saken om å opprette eget brukerutvalg for hjelpemidler. Hallgeir Holen fra Nav Hjelpemidler, FFO og Safo NV hadde møte uke 33 for å diskutere saken. Ble tatt videre inn i brukerutvalget i Nav.

Utfordringen er at et felles brukerutvalg ofte føles for høytstående for folk å melde inn saker til. Må ha et eget brukerutvalg for hjelpemidler som er såpass lavterskel at folk tør å henvende seg til med sine saker.

- RS-19/22**                      **Søknad midler til fysisk digital lounge 03.desember; Olea. Tema**
- Vedtak: Nelly tar en prat med Olea om hva en slik samling skal inneholde.

- RS-21/22**                      **Dato for regionårsmøte 2023 og regionstyremøter**
- Forslag:**  
**09.feb**  
**03.april**

05.-06.mai: fysisk regionårsmøte med påfølgende konstituerende styremøte

08.juni

07.sept

02.nov: Fysisk; Her går vi også ut for å spise en bedre middag.

Vedtak: Forslag til datoer tas til etterretning. Kan komme noen endringer underveis og med evt nytt styre etter årsmøtet. Vi foretar fysisk regionårsmøte.

**RS-22/22 Hjelpemiddelmesse i Møre og Romsdal?**

Ulike leverandører arrangerer hjelpemiddelmesse i Ålesund i 2023. De på hjelpemiddelsentralen vil engasjere seg. Vi må se om dette er noe vi kan ta ansvar for i fremtiden. Begynner med å delta på hjelpemiddelmessen i 2023 og opprette dialog med leverandører og nav.

**RS-23/22 Ekstraordinær Generalforsamling Brisk AS**

Vedtak: Olea deltar sammen med Leif på Generalforsamlingen til Brisk AS 28.september.

**RS-24/22 Navneendring LFN**

LFN har fått beskjed fra hovedkontoret i NHF at de må søke NHF NV og SAFO NV om å kalle Landsforeningen for Nakkeskadde, LFN Hordaland (i Vestland) for:

**LFN Vestland**

Vedtak: NHF Nord Vest har gitt innspill på dette tidligere, men vil igjen be NHF gi retningslinjer på hvordan regionene styres.

RS-25/22

B-sak